
Voorwoord	van	onze
voorzitter
door	Ellen	Spekhorst

Ook	CDA	Dinkelland	gaat	op	reces,	de	scholen	gaan
dicht.	De	vakantie	begint.	Tijd	voor	rust	en	ontspanning.
Even	weg	van	de	dagelijkse	sleur.		

	
De	warme	zomer	van	2018	zorgde	voor	droogte.	Laten
we	genieten	van	de	zomer	van	2019,	met	veel	zon,	water
en	droogte	als	nieuwe	uitdaging.	Water	hoort	bij

Nederland	maar	ook	bij	Twente.	

"Vanaf	deze	plaats	wensen	wij	u	een	mooie	zomer!"

Veel	recreatie-,	fiets-	of	zwemplezier	gewenst.	En	geniet	vooral	van	onze	Dinkellandse
waterrijke	natuur.	Mocht	u	naar	het	buitenland	gaan,	goede	reis	en	kom	weer	heelhuids
terug.	Vanaf	deze	plaats	wensen	wij	u	een	mooie	zomer!

Ellen	Spekhorst-Aarninkhof
	

Bezuinigingen	niet	ten	koste	van
inwoners
	door	Jos	Jogems

De	kranten	staan	er	de	afgelopen	maanden	vol	van;
gemeenten	in	Nederland	komen	in	financiële	problemen
door	de	hoge	kosten	voor	de	jeugdzorg.	Dit	komt,	omdat
het	Rijk	besloot	na	de	overheveling	van	de
jeugdzorgtaken	in	2015	ook	nog	eens	flink	hierop	te
bezuinigen.	Ook	de	gemeente	Dinkelland	maakt	volgend
jaar	meer	kosten,	bijna	€	700.000	meer	dan	verwacht.

	
De	gemeenten	begroting	moet	sluitend	zijn,	dit	betekent	dat	uitgaven	en	inkomsten	in
balans	moeten	zijn.	De	7	ton	die	meer	moet	worden	uitgegeven	om	de	taken	op	gebied
van	jeugdzorg	uit	te	kunnen	voeren	moet	dus	ergens	vandaan	komen.
	
"Met	deze		wijzigingen	houden	wij	de	begroting	sluitend	en
zijn	de	nodige	bezuinigen	niet	te	merken	in	de	portemonnee

van	onze	inwoners	en	bedrijven"
	
Het	college	heeft	de	raad	een	pakket	met	bezuinigingsmogelijkheden	voorgelegd,	om	de
begroting	sluitend	te	kunnen	krijgen.	Wij	hebben	hier	serieus	naar	gekeken	en	voor	het
CDA	waren	daarbij	de	volgende	uitgangspunten	belangrijk:
	

De	bezuinigingen	mogen	niet	ten	kosten	gaan	van	de	ambities	die	we	hebben
vastgesteld	en
De	inwoners	en	bedrijven	worden	niet	opgezadeld	met	een	hogere	gemeentelijke
belasting.

	
Tijdens	de	raadsvergadering	van	9	juli	heeft	de	raad	besluiten	genomen	over	deze
bezuinigingen.	Tijdens	deze	raadsvergadering	zijn	veel	wijzigingsvoorstellen	ingediend,
door	bijna	alle	partijen	in	de	raad.	Wat	daarbij	opviel	was	dat	de	PvdA	voorstellen	deed
om	gemeentelijke	belastingen	te	verhogen.	De	partij	Burgerbelang	Dinkelland	(de
vroegere	fractie	van	D66)	en	Groen	Links	wilde	de	aanleg	van	de	rondweg	Weerselo
schrappen.	Naast	het	feit	dat	dit	niet	past	bij	de	ambities	die	VVD,	CDA	en	ook	Lokaal
Dinkelland	hebben	is	het	wettelijk	ook	niet	toegestaan	om	met	deze	maatregel	de
begroting	sluitend	te	maken.	Technisch	gezegd	mogen	structurele	tekorten	niet	opgelost	
worden	met	geld	dat	maar	éénmalig	beschikbaar	komt.	
	
Het	CDA	heeft	enkele	wijzigingsvoorstellen	ingediend.	Zo	willen	we	de	subsidie	op	kerken
en	molens	behouden	en	willen	we	niet	dat	er	minder	gestrooid	wordt	in	de	winter.	Als
tegenvoorstel	hebben	we	aangegeven	dat	de	openingstijden	van	de	publieksbalie	van	het
gemeentehuis	gewijzigd	mogen	worden.	Door	meer	op	afspraak	te	werken	en	te	kijken
naar	de	mogelijkheden	die	digitalisering	biedt,	kan	de	dienstverlening	van	de	gemeente
aan	haar	inwoners	op	het	hoge	niveau	blijven,	maar	kan	er	toch		geld	bespaard	worden.
	
Met	deze	genuanceerde	wijzigingen	houden	wij	de	begroting	sluitend,	blijft	de
dienstverlening	van	de	gemeente	op	het	hoog	niveau	en	zijn	de	nodige	bezuinigen	niet	te
merken	in	de	portemonnee	van	inwoners	en	bedrijven.	Ondanks	de	extra	uitgaven	voor
de	jeugdzorg	een	win-win	situatie.
	

door	Elke	Klunder

Na	de	recente	opspraak	rondom	fraude	met	zorggeld	door
zorgondernemers	wil	het	CDA	Dinkelland	een	vinger	aan
de	pols	houden	als	het	gaat	om	de	controle	op
zorgbureaus.	Geld	dat	bedoeld	is	voor	de	zorg	van	onze
inwoners	moet	daar	terecht	komen	waar	het	nodig	is		en
niet	bij	bureaus	die	hun	zaken	niet	op	orde	hebben.

Daarom	heeft	het	CDA	schriftelijke	vragen	gesteld	aan	wethouder	Ilse	Duursma.

De	CDA-fractie	wilde	o.a.	graag	van	haar	weten	waarom	is	er	gekozen	voor	de	huidige
wijze	aanbesteden,	of	de	gemeente	Dinkelland	nadeel	heeft	ondervonden	van
frauderende	zorgbureau	’s	en	hoe	de	wethouder	fraude,	zo	veel	als	redelijkerwijs	mogelijk
is,	gaat	voorkomen.	Deze	vragen	zijn	naar	tevredenheid	beantwoord	door	middel	van	een
raadsbrief,	deze	is	hier	terug	te	vinden.		

Daarom	CDA	Dinkelland! Bekijk	de	webversie

In	deze	nieuwsbrief
Voorwoord	van	onze	voorzitter
Aankondiging	CDA	Dinkelland	BBQ
Jos	Jogems	over	de	bezuinigingen
Politieke	nieuwtjes
CDA	stelt	vragen	over	besteding	zorggelden
Jongeren,	bepaal	jouw	toekomst!

Aankondiging	CDA	Dinkelland	BBQ

De	jaarlijkse	CDA	Dinkelland	BBQ	komt	er	weer	aan!	Reserveer	deze	datum	alvast
in	je	agenda.	

Wanneer:						Woensdag	18	september
Locatie:									Beekdorpweg	15	te	Saasveld

Meer	informatie	volgt	begin	september!

Politieke	nieuwtjes

AutoMaatje	ook	in
Dinkelland
Binnenkort	wordt	gestart	met	het
vervoersproject	AutoMaatje.
Stichting	Welzijn	Tubbergen
Dinkelland	(SWTD)	organiseert	dit
samen	met	de	ANWB.	Vrijwilligers
vervoeren	hierbij	met	eigen	auto
minder	mobiele	plaatsgenoten.
Eind	vorig	jaar	heeft	raadslid	Elke
Klunder	gepleit	voor	dit	project.

Lees	meer

Oplossing	voor
overvolle	bussen
Na	vragen	van	raadslid	Marc
Smellink	heeft	vervoerder	Keolis
toegezegd	een	extra	lijnbus	in	de
spits	in	te	zetten	van	Denekamp	via
Ootmarsum	naar	Almelo.

Marc	Smellink	roept	namens	de
CDA-fractie	op	om	deze	bus	te
laten	stoppen	in	Tilligte.

Lees	meer

CDA	stelt	vragen	over	besteding	zorggelden

Jongeren,	bepaal	jouw	toekomst
door	Marc	Smellink

De	gemeenteraad	van	Dinkelland	heeft	de	afgelopen	weken	ruim	100	interviews
gedaan	met	jongeren	tussen	de	16	en	25	jaar,	en	die	teller	loopt	nog	verder	op.
Deze	gesprekken	vallen	onder	het	bestuurlijk	experiment	dat	de	raad	is	aangegaan.
Wonen,	werk,	uitgaan	en	mobiliteit	lijken	na	een	eerste	analyse	belangrijke	thema’s
voor	de	jongeren	in	Dinkelland.	Verdere	uitwerking	vindt	de	komende	maanden
plaats.
	

'Op	deze	manier	wil	de	raad
de	jongeren	invloed	geven'

De	gemeenteraad	neemt	veel	besluiten	die	van	invloed	zijn	op	de	toekomst	van
haar	inwoners.	Daarom	vindt	de	raad	het	belangrijk	om	te	weten	hoe	de	jongeren
van	Dinkelland	denken	over	de	toekomst.	Daarom	zijn	de	raads-	en
commissieleden	in	gesprek	gegaan	met	jongeren	van	16	tot	25	jaar.	Op	deze
manier	wil	de	raad	de	jongeren	invloed	geven	op	de	raadsbesluiten	die	over
jongeren	gaan.

Er	zijn	vele	gesprekken	gevoerd	met	de	jongeren	in	Dinkelland.	Alle	resultaten	van
de	gevoerde	gesprekken	worden	de	komende	maanden	geïnventariseerd	en	op	de
rij	gezet.	Zo	ontstaan	er,	per	leeftijdscategorie	en	per	kern,	rode	draden	waaruit
thema’s	worden	geselecteerd.	De	bedoeling	is	uiteindelijk	dat	de	gehele
gemeenteraad	een	besluit	gaat	nemen	over	de	thema’s	en	de	verwerking	en
uitvoering	van	de	diverse	ideeën	en	suggesties	daarover.		

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	marcelpunt@gmail.com	toe	aan

uw	adresboek.
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